
 

Vragen VVD 7 januari 2023 

Datum  07-01-2023 

Fractie VVD 

Onderwerp Woningbouw Beesd 

 

Een plan voor 110 woningen voor Beesd is in de vorige raad aangenomen.  

 

Vraag 1 

Zijn dit de enige plannen voor Beesd? 

 

Vraag 2 

We kunnen ons herinneren dat ongeveer 15 jaar geleden sprake was van 400 woningen voor Beesd. 

Waar kunnen we de overige 290 woningen in plannen terugvinden? 

 

Vraag 3 

Kan het college aangeven hoeveel uitstel te verwachten is in het kader van stkstofproblematiek bij het 

realiseren van de 110 woningen? 

 

Vraag 4 

In herhaling op onze vorige vraag van enkele maanden geleden over woningbouw: is het nu wel 

duidelijk of er stagnatie op zal treden bij lopende of nog in de planvorming zijnde 

woningbouwprojecten? Zo ja, bij welke? 

 

Na beantwoording kunnen we weer vragen om een totaaloverzicht als dit de moeite waard lijkt.  
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